
Протокол №1
засідання Ради роботодавців 

ВСП «Фаховий коледж вимірювань ДУІТЗ» 
від 19 жовтня 2024 року

Зустріч було проведено у режимі відеоконференції через ресурс Google
Meet.

Голова: Віталій Плохотнюк директор ТОВ «Фірма «Торгтехніка -98»

Секретар: Ганна Новак гарант ОПП «Готельно-ресторанна справа», 
голова циклової комісії спеціальних дисциплін спеціальності 241 «Готельно- 
ресторанна справа»

ПРИСУТНІ: заступник директора з навчальної роботи , завідувач 
навчально-виробничої практики, гаранти ОПП, представники Ради 
роботодавців.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1.Затвердження плану роботи Ради роботодавців на 2024-2025 н. р.
2. Про працевлаштування випускників 2024 р.
3. Про оновлення складу Ради Роботодавців
4. Про започаткування електронного опитування роботодавців щодо 

якості ОПП Комп’ютеризовані вимірювальні системи і технології.

1. СЛУХАЛИ: Затвердження плану роботи Ради на 2024-2025 н. р.

ВИСТУПИЛИ: голова Ради Віталій Плохотнюк озвучив проект плану. 
Члени ради детально проаналізували важливість питань, які виноситимуться 
на засідання.

УХВАЛИЛИ:
1. Інформацію взяти до відома.
2. Затвердити план роботи на Ради роботодавців на 2024-2025 н.р.
3. План роботи оприлюднити на сайті коледжу.

2. СЛУХАЛИ: Про працевлаштування випускників 2024 р.

ВИСТУПИЛИ: Інна Юзишина, завідувач навчально-виробничої 
практики повідомила, що нині проводиться моніторинг серед випускників 
2024 р. про їх працевлаштування. З провідних підприємств надходять 
пропозиції щодо можливості працевлаштування випускників коледжу. 
Значна частина випускників продовжують навчання, отримуючи подальший



кваліфікаційний рівень бакалавра. Частина здобувачів випускних курсів 
активно переходять на індивідуальний графік навчання у зв’язку з 
працевлаштуванням.

Наталя Згадова, член Ради запропонувала активніше інформувати 
майбутніх випускників (здобувачів випускних курсів) про вакансії 
тимчасової (з перспективою постійної) роботи; укладати угоди про 
співпрацю з підприємствами щодо проходження практик.

УХВАЛИЛИ:
1. Інформацію взяти до відома.
2. Допомагати майбутнім випускникам коледжу у пошуку інформації 

про вакансії тимчасової та постійної роботи на підприємствах, в установах та 
організаціях, які відповідають їхній фаховій спеціальності.

3. Продовжити практику укладення договорів про співпрацю із 
підприємства усіх форм власності щодо проходження практик, пошуку 
першого робочого місця для випускників і здобувачів фахової перед вищої 
освіти

3. СЛУХАЛИ: Про оновлення складу Ради Роботодавців

ВИСТУПИЛИ: Віталій Плохотнюк, голова Ради, який зазначив про 
необхідність оновлення складу Ради роботодавців з метою удосконалення 
освітнього процесу к коледжі в частині практичної підготовки здобувачів 
освіти коледжу та оптимізації циклу навчальних дисциплін.

УХВАЛИЛИ:
Ввести до складу Ради роботодавців:

1. Іллю Ганєва -  директора ТОВ «Альфа сервіс плюс»
2. Дениса Ільницького -  директора ТОВ «Смарт Сіті Юкрейн»

4. СЛУХАЛИ: Людмилу Тимохіну, яка проінформувала членів Ради 
роботодавців про започаткування електронного опитування роботодавців 
щодо якості ОПП Комп’ютеризовані вимірювальні системи і технології, і 
фахової підготовки здобувачів освіти коледжу 3 метою оптимізації 
освітнього процесу співробітниками сектору моніторингу якості

освіти запропоновано онлайн тестування, анкета розміщена на 
офіційному сайті.

ВИСТУПИЛИ: Антон Розмариця з пропозицією на черговому засіданні 
Ради роботодавців заслухати звіт про результати опитування роботодавців 
щодо якості освітніх програм і підготовки здобувачів освіти в Коледжі.

УХВАЛИЛИ:
1. Розмістити відповідне опитування на сайті коледжу.



2. На черговому засіданні Ради роботодавців заслухати звіт про 
результати опитування роботодавців щодо якості освітніх програм і 
підготовки здобувачів освіти в Коледжі


